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Notulen 
1959 in 

xan d~ vergadering gehouden op vrijdag 23 januari 
e TFeveszaal, aangevangen 's morgens m t · 

uur ' . dOlen en s ml dags voortgezet 
------------- -

Aanwezig: De minister-president Beel en de ministers 
Van Aartsen, Cals, .Helders, Klompé, Luns, 
Staf, Struycken, Wltte en Zijlstra 

f 

T~vens is aanwezig (bij punt 11) staatssecretaris 
Hoppener 

Secretaris: J. Middelburg 

2. Ingekomen stukken en mededelingen. • 

De verhoudin tussen het Nederlandse Instituut voor 
liegtuigontwikke ing, de Staat en Fokker ie notulen 

m.r. 11 juli 1958, punt 1 b en 16 januari 1959 punt 
2 e) , 

Minister Van Aartsen deelt in aansluiting aan 
de bespreking in de vorige vergadering mede, dat de rege
ling inzake de betaling van royalties aan het NIV zodanig 
is, dat deze over een bepaald aantal vervaardigde vlieg
tuigen m ceten worden betaald, maar bij een groter aantal 
niet meer. In de ministerraad van 11 juli 1958 is afge
s proken, dat Fokker geen royalties zou behoeven te betalen 
over de 12 Friendships, die Defensie zou afnemen, maar 
het totaal aantal, waarover royalties moeten worden be
taald, blijft gelijk, zodat het risico, als dit aantal 
niet gehaald wordt, voor het NIV en indirect voor de 
schatkist blijft. Fokker is het er echter niet mee eens , 
dat het totaal aantal waarover royalties moet worden be
taald gelijk blijft. Minister Staf is van oordeel, dat 
deze NIV-procedure hinderlijk is voor de ontwikkeling 
van de industrie. Spreker stelt voor, dat de min~~ters . .. 
van Verkeer en Waterstaat, Economische Zaken en ~~nanc~en 
dit nog eens bezien. De raad stemt met dit laatste in. 
Minister Van Aartsen deelt mede, dat hij een nota over 
het NIV gereed heeft gemaakt. De minister-president 
stelt voor, dat deze nog eerst in het overleg van de ge
noemde ministers wordt besproken. 
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3 d. , Amer ika ans k r ed iet v oo r woningbouw Nederlandse emigran
ten in Aus t ral i ë ( Zie no t ul en m.r. 6 j uni 19 58 , punt 3 m 

. . De minister-president deelt mede 7 dat voor de le-
nlng , dl e van Amerikaanse zij de zal worden verstrekt aan 
de Ne derlandse re gering ten b eho eve van de wonin gbouw vo or ,
N~~erlandse emi granten in Australië ( welke gelden aan Austra
lle . zullen worden ~oorgegeven) , een machtigingswet nodig is. 
Gezlen de spoed, dle met deze zaak nodig is, stelt spr eke r 
voor ermede akkoord te gaan, dat de stukken reeds aan de Raad 
van Stat.e worden gezonden . Minister Zijlstra stel t de vraag 
hoe -de ondertekening van het wetsontwerp zaf zijn. De minis
ter-president meent, dat daar geen kwestie Over is; het 
gaat er alleen om, dat de zaak re e ds naar de Raad van State 
wordt vèrzonden, voordat de stukken in de minist erraad zi jn 
geweest . De raad stemt hiermede in . 

2 
,~/, ' e. De EEG en EEA (Zie notulen m. r. 16 januari 1959, punt 3d) 

( , tL,ç/J(' /U 

ïfJ5.éf,j1rf, M . ~i4 J tf Minister Luns zal bij zlJn bezoek aan Londen ook 
~ I over de vrijhandelszone spreken . Spreker heeft hierover te-

voren reeds met minister Zijlstra gesproken . 
Minister Klompé heeft vernomen, dat het Nederlandse 

lid van de Europese Commissie Mansholt, die met de president 
van die commissie Hallstein een bezoek aan ons land brengt, 
ook op een verkiezingsvergadering het woord heeft g~voerd. 
Indertijd heeft spreekster ook(in het KSG-parlementJernstig-
bezwaar gemaakt tegen ~_ . van de toenmalige voor

-I /;U-fJ~l.U-v ~zi tter van de HA Mayer. a s F]'ans parlementsafgevaar 19 ~. 
, ~ !~M~ /.:~6_ De minister- president zal, als hij de heer lVlanshol t 
~~ afzonderlijk spreekt zeggen, dat hij aanneemt, dat de heer '
~rq~~Mansholt zich zal onthouden van deelneming aan verkiezings

bijeenkomsten. 
Minister Zijlstra acht het mogelijk, dat bij het 

bedoelde gesprek met de minister-president ook bezwaren tegen 
het beleid van de Nederlandse ministers ten aanzien van de 
EEG en EEA zullen worden te berde gebracht . Het lijkt spre
ker dan goed te zeggen, dat de Nederlandse ministers steeds ' 
de Europese samenwerking nastreven en dat gesteld kan.wor?~n, 
dat de Nederlandse regering voortdurend er~~ bedacht . ~s ?:J 
deze zaken in Europese geest werkzaam te zlJn, waarblJ ZlJ 
zich wel afvraagt of het Nederlandse lid van de Europese 
Commissie op de goede weg is. 

De minister-~resident heeft zijdelings vernomen, 
dat Prof. Hallstein de kwestie van de begrotingen ~~r Europese 
Gemeenschappen met hem' wilde bespreken. Minister ZlJ~s~ra 
meent, dat de minister-president ' in dat geval naar mlnlster 
Luns en hem zal kunnen verwijzen . 
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